



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 734

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1975

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 734	1970	I. Nos. 10539-10551 II. No. 655
-------------------	-------------	--

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 9 June 1970 to 16 June 1970*

	<i>Page</i>
No. 10539. Belgium and Austria:	
Agreement concerning the international transport of goods by road (with annex). Signed at Vienna on 10 February 1970.....	3
No. 10540. Belgium and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Convention for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on income. Signed at London on 29 August 1967.....	37
No. 10541. Denmark and India:	
Agreement on assistance to the All India Institute of Speech and Hearing, Mysore. Signed at New Delhi on 30 September 1969.	111
No. 10542. Denmark and Turkey:	
Agreement on a Danish Government Loan to Turkey (with annexes and exchange of letters). Signed at Ankara on 6 March 1970..	129
No. 10543. International Labour Organisation and Indonesia:	
Agreement concerning the establishment of an office of the Organi- sation in Djakarta. Signed at Djakarta on 21 May 1970.....	149
No. 10544. International Bank for Reconstruction and Development and Morocco:	
Loan Agreement— <i>Highway Project</i> (with annexed General Conditions Applicable to Loan and Guarantee Agreements). Signed at Washington on 13 November 1969.....	155

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 734

1970

I. Nos 10539-10551

II. N° 655

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 9 juin 1970 au 16 juin 1970*

	<i>Pages</i>
N° 10539. Belgique et Autriche :	
Accord concernant les transports routiers internationaux de marchandises (avec annexe). Signé à Vienne le 10 février 1970.	3
N° 10540. Belgique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Convention tendant à éviter la double imposition et l'évasion fiscale en matière d'impôts sur les revenus. Signée à Londres le 29 août 1967	37
N° 10541. Danemark et Inde :	
Accord relatif à une assistance au All India Institute of Speech and Hearing (Mysore). Signé à New Delhi le 30 septembre 1969. .	111
N° 10542. Danemark et Turquie :	
Accord relatif à un prêt du Gouvernement danois à la Turquie (avec annexes et échange de lettres). Signé à Ankara le 6 mars 1970. .	129
N° 10543. Organisation internationale du Travail et Indonésie :	
Accord sur l'établissement d'un bureau de l'Organisation à Djakarta. Signé à Djakarta le 21 mai 1970.	149
N° 10544. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Maroc :	
Contrat d'emprunt — <i>Projet relatif au réseau routier</i> (avec, en annexe, les Conditions générales applicables aux contrats d'emprunt et de garantie). Signé à Washington le 13 novembre 1969.	155

	<i>Page</i>
No. 10545. International Development Association and Morocco:	
Development Credit Agreement— <i>Highway Project</i> (with annexed General Conditions Applicable to Development Credit Agreements). Signed at Washington on 13 November 1969	183
 No. 10546. International Bank for Reconstruction and Development and Zambia:	
Loan Agreement— <i>Second Education Project</i> (with annexed General Conditions Applicable to Loan and Guarantee Agreements). Signed at Washington on 20 November 1969	213
 No. 10547. International Bank for Reconstruction and Development and Singapore:	
Guarantee Agreement— <i>Second Telecommunication Project</i> (with annexed General Conditions Applicable to Loan and Guarantee Agreements and Loan Agreement between the Bank and the Singapore Telephone Board). Signed at Washington on 19 December 1969	239
 No. 10548. International Bank for Reconstruction and Development and Tunisia:	
Guarantee Agreement— <i>Third Development Finance Company Project</i> (with annexed General Conditions Applicable to Loan and Guarantee Agreements and Loan Agreement between the Bank and the Société nationale d'investissement). Signed at Washington on 24 December 1969	271
 No. 10549. International Bank for Reconstruction and Development and Yugoslavia:	
Guarantee Agreement— <i>Industrial Projects, 1970</i> (with annexed General Conditions Applicable to Loan and Guarantee Agreements and Loan Agreement between the Bank and the Yugoslav Investment Bank). Signed at Washington on 30 January 1970	307
 No. 10550. Finland and Bulgaria:	
Agreement on economic, industrial and technical co-operation. Signed at Helsinki on 14 November 1969	339

N° 10545. Association internationale de développement et Maroc :		
Contrat de crédit de développement — <i>Projet relatif au réseau routier</i> (avec, en annexe, les Conditions générales applicables aux contrats de crédit de développement). Signé à Washington le 13 novembre 1969		183
 N° 10546. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Zambie :		
Contrat d'emprunt — <i>Deuxième projet relatif à l'enseignement</i> (avec, en annexe, les Conditions générales applicables aux contrats d'emprunt et de garantie). Signé à Washington le 20 novembre 1969		213
 N° 10547. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Singapour :		
Contrat de garantie — <i>Deuxième projet relatif aux télécommunications</i> (avec, en annexe, les Conditions générales applicables aux contrats d'emprunt et de garantie et le Contrat d'emprunt entre la Banque et le Singapore Telephone Board). Signé à Washington le 19 décembre 1969		239
 N° 10548. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Tunisie :		
Contrat de garantie — <i>Troisième projet de société financière de développement</i> (avec, en annexe, les Conditions générales applicables aux contrats d'emprunt et de garantie et le Contrat d'emprunt entre la Banque et la Société nationale d'investissement). Signé à Washington le 24 décembre 1969		271
 N° 10549. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Yougoslavie :		
Contrat de garantie — <i>Projets industriels, 1970</i> (avec, en annexe, les Conditions générales applicables aux contrats d'emprunt et de garantie et le Contrat d'emprunt entre la Banque et la Banque yougoslave d'investissement). Signé à Washington le 30 janvier 1970		307
 N° 10550. Finlande et Bulgarie :		
Accord de coopération économique, industrielle et technique. Signé à Helsinki le 14 novembre 1969		339